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Abstract (en)
The ergometer (1) has a pedal arrangement (3) comprising two pedals (4), where feet of a test person are positioned on the pedals. A seating
device (6) comprises saddles (7-9) and a saddle adjustment device, where the test person is seated on the seating device. One of the saddles is
positioned in a seating position of the test person, and the other saddles are positioned in a resting position. The saddles are adjusted between the
seating position and the resting position by actuation of the saddle adjustment device. The saddle adjustment device is designed as a cone revolver
device, a disk revolver device or a linear adjustment device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Fahrradergometer (01) zum Training und/oder zur Diagnose von Probanden, mit einer Sitzeinrichtung (06), auf der der
Proband in einer Sitzposition absitzen kann, und mit einer Pedalanordnung (03) umfassend zumindest zwei Pedale (04), auf denen der Proband
die Füße aufstellen kann, wobei die Sitzeinrichtung (06) zumindest zwei Sättel (07, 08, 09) und eine Sattelverstelleinrichtung (10, 13, 16) umfasst,
wobei ein Sattel (07, 08, 09) in der Sitzposition des Probanden positionierbar ist, und wobei alle anderen Sättel (07, 08, 09) in Ruhepositionen
positionierbar sind, und wobei die Sättel (07, 08, 09) durch Betätigung der Sattelverstelleinrichtung (10, 13, 16) wahlweise zwischen der Sitzposition
und einer Ruheposition verstellt werden können.
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